
Zápis zasedání AS FUD UJEP ze dne 13. 12. 2023 

Místo konání: zasedací místnost č. 234, FUD UJEP, 9:00 

  

Přítomni: MgA. Adéla Machová, Ph.D. (předsedkyně), doc. PhDr. Tomáš Pavlíček, Ph.D., 

MgA. Radek Jandera, Ph.D., doc. Mgr. Lenka Sýkorová, Ph.D., MgA. Jan C. Löbl, Ph.D., 

MgA. Martin Krupa (místopředseda) 

Hosté: MgA. Lenka Kahuda Klokočková, Ph.D. 

Omluveni: BcA. Václav Mach, MgA. Kristýna Hájková, Mgr. et. MgA. Jan Krtička, Ph.D., Kristýna 

Prachařová, Martin Pecha 

 

Předsedkyně AS FUD UJEP Adéla Machová konstatovala, že senát je usnášeníschopný a zahájila 

v 9:13 zasedání. Byl představen program. 

Program jednání: 

1. Schválení programu zasedání a zápisu předchozího jednání 

2. Nové příkazy děkanky FUD UJEP 

3. FRIM FUD na rok 2024 

4. Různé 

  

1. Schválení programu zasedání a zápisu z předchozího zasedání AS FUD UJEP 

K zápisu ze dne 29. 11. 2023 nejsou další připomínky či doplnění. 

Předsedkyně senátu seznámila přítomné s programem jednání a bylo přistoupeno k jeho 

schválení.  

AS FUD UJEP souhlasí s navrženým programem zasedání (viz výše) pro jednání dne 13. 12. 

2023. 

Proběhlo hlasování o navrženém programu s výsledkem: Pro 6; Proti 0; Zdržel se: 0. 

  

2. Nové příkazy děkanky FUD UJEP 

Dne 5. 12. 2023 předsedkyně AS FUD UJEP obdržela e-mailem od paní děkanky FUD informaci 

o aktualizaci dvou vnitřních předpisů – Příkaz děkanky 1/2023 Pravidla hodnocení AP FUD UJEP 

a Příkaz 2/2023 Organizační řád FUD UJEP. 

V případě Příkazu 1/2023 se již jedná o verzi opoznámkovanou Zaměstnaneckým oddělením 

UJEP, a tudíž o verzi, která plně zohledňuje nadřazené univerzitní vnitřní předpisy (oproti minulé 

verzi navyšuje např. tarif doktorů, snižuje odměny za vedení proděkanů a vedoucích kateder 

a rozrůzňuje příplatky za vedení kateder dle jejich velikosti – referenční bod: 10 zaměstnanců). 



AS FUD UJEP bere Příkaz 1/2023 na vědomí a nemá k němu dílčí připomínky. 

 

K Příkazu 2/2023 Organizační řád FUD UJEP předsedkyně AS FUD uvedla, že z podnětu vedoucích 

kateder se na příkazu bude dále pracovat. AS FUD má nyní možnost k příkazu dodat doporučení, 

nebude jej však na dnešním zasedání schvalovat. 

Senátor J. C. Löbl shrnul změny v návrhu organizačního řádu oproti aktuálně platnému 

Organizačnímu řádu FUD UJEP. Uvedl, že s vedením fakulty rozvíjen další dialog a projednávají 

se další možnosti organizačního schématu. Za sebe například navrhl zrealizovat audit prostor 

dílen a jejich vytíženost ve výuce a dílčí ateliérové práci (např. kolik studentů prostory využívá, 

z jakých jsou ateliérů, jak je efektivně zajištěn dosavadní provoz, v jakém stavu se nachází 

technologie a techn. zázemí dílen apod.). 

L. Kahuda Klokočková doplnila informace k aktuální vývoji situace k navrženému organizačnímu 

řádu, popsala nově navržené přesuny dílen pod pracoviště FUD. Dále informovala o návrhu 

osamostatnit dílny v jedno pracoviště podřízené děkanátu, které by se připravilo na výukové 

povinnosti a samostatnou tvůrčí práci v rámci studia i v doplňkové činnosti.  

T. Pavlíček upozornil, že bude třeba promyslet zodpovědnost a roli hlavního pracovníka 

takového pracoviště, který bude zároveň rovnocenným partnerem vedoucích kateder nebo 

všech vedoucích ateliérů. 

Situace bude dále řešena s vedením FUD a návrh bude dle aktuální dohody s vedoucími kateder 

předložen paní děkance po 15. lednu. V diskuzi na AS FUD UJEP zaznělo, že by bylo vhodné 

hlouběji projednat navrhované organizační schéma FUD, a to například až do března. M. Krupa 

doporučil zjistit důvody, proč je termínem podání návrhu leden, zda např. je třeba reagovat na 

vývoj strategie financování VŠ pro další období. 

M. Krupa doporučuje podívat se na situaci s dílnami nejen z vnitřního prostředí fakulty, ale 

i koncepčně, jak tyto dílenské pracoviště udržet, tzn. pro členění lze uvažovat v rámci tří variant 

– začlenění pod katedry, vědecko-výzkumné pracoviště nebo samostatná jednotka pro výuku 

a partnerské realizace, což by otevíralo i možnost mezifakultní nebo mezioborové spolupráci.  

AS FUD UJEP se shoduje, že je třeba organizační řád FUD UJEP dále diskutovat a projednávat, 

doporučuje výše zmiňovaný vnitřní audit (především v otázkách využitelnosti pracovišť a jejich 

provázanosti s výukou ve studijních programech). 

 

3. FRIM FUD na rok 2024 

Proděkan pro rozvoj FUD UJEP A. Loziak požádal AS FUD UJEP o projednání a schválení přesunu 

prostředků z FRIM na investiční záměr v rámci projektu RODOS (Rozvoj infrastrukturního zázemí 

doktorských studijních programů na UJEP), a to v celkové výši 243 773,75 Kč. Jedná se 

o povinnou 5% účast z celkových investičních nákladů ve výši 4 875 475 Kč. Celkové náklady 

projektu jsou 6 208 282 Kč, z čehož 1 332 807 Kč tvoří neinvestiční část, investiční pak již 

zmíněných 4 875 475 Kč.  



Na jednání AS FUD UJEP byly dodány vyžádané podklady, se kterými se členové AS FUD předem 

seznámili. Po krátké diskuzi bylo přistoupeno k hlasování nákupů FUD UJEP.  

Usnesení č. 1: AS FUD UJEP schvaluje prostředky z FRIM FUD UJEP na projekt RODOS (část 

řešená FUD UJEP) ve výši 243 773,75 Kč pro rok 2024. 

Hlasování s výsledkem: Pro 6; Proti 0; Zdržel se: 0. Usnesení bylo schváleno. 

  

4. Různé 

Paní děkanka FUD UJEP s politováním oznamuje AS FUD UJEP nutnost zrušit Příkaz děkana 

č.  2/2018 k udělení finanční odměny akademickým pracovníkům za vynikající výsledky v 

bodovém hodnocení systému RUV, a to s ohledem na aktuální ekonomickou situaci, a ne zcela 

příznivé výhledy rozpočtu pro rok 2024. Přestože letos nebylo dosud možné v plné míře dostát 

odměnám dle tohoto vnitřního předpisu, byly výsledky v RUV zohledněny v rámci mimořádných 

odměn jednotlivých pracovníků.  

AS FUD tuto situaci bere na vědomí a děkuje za vysvětlení rozhodnutí o zrušení příkazu. 

Dodáváme poznatek z diskuze, že fakulta tímto zrušením Příkazu č. 2/2018 přichází o motivační 

nástroj pro tvůrčí činnost. 

 

Předsedkyně AS FUD se dotázala, zda SKAS FUD UJEP připraví na příští jednání senátu bod 

programu avizovaný v zápisu AS FUD ze dne 20. 9. 2023, a to k položené otázce studentů – 

možnosti zapsání si různých předmětů PVK a VK (ve STAG). Jelikož aktuální účast SKAS byla nízká, 

prosí o případné zaslání informací (včetně otázek) pro samostatný bod programu jednání senátu 

nejpozději týden před dalším řádným zasedáním senátu.  

 

AS FUD UJEP byl informován o rezignaci členky AS UJEP (studentská komora za FUD UJEP) – 

prověříme, zda v předchozích volbách byl stanoven náhradník/ice a pokud ne, AS FUD UJEP 

vyhlásí doplňovací volby. Bude řešeno na dalších jednáních AS FUD UJEP po oficiálním oznámení 

AS UJEP. 

 

Předsedkyně AS FUD UJEP poděkovala senátorům za účast na dnešním zasedání a ukončila jej 

v 10:26. 

Další řádné zasedání AS FUD UJEP se koná ve čtvrtek 1. 2. 2024 od 10:00 v zasedací místnosti 

č. 234 na FUD UJEP. 

 

Zapsala: A. Machová 

Ověřil: M. Krupa 


